

Title (en)  
Wedgeshaped element for a snowboardbinding

Title (de)  
Keilförmiges Element für eine Snowboardbindung

Title (fr)  
Elément formant câle inclinée utilisé dans une fixation de surf

Publication  
**EP 1129747 A2 20010905 (FR)**

Application  
**EP 01420033 A 20010214**

Priority  
FR 0002176 A 20000222

Abstract (en)  
[origin: US2001015542A1] Element forming an inclined wedge, intended to be integrated with the front or rear end of the base plate of a snowboard binding, or directly with the upper face (5) of the snowboard, said element having an upper face (9) intended to receive the bearing forces of the front or rear end of the sole of the boot, and comprising means of adjusting the angle of inclination, measured in a longitudinal plane, between the upper face of the inclined wedge and the upper face of the snowboard, which element also comprises means (30, 31) capable of adjusting the longitudinal position of the upper face (9) of the wedge in relation to the base plate of the binding.

Abstract (fr)  
Elément formant cale inclinée, destiné à être solidarisé à l'extrémité avant ou arrière de l'embase d'une fixation de surf, ou directement à la face supérieure (5) de la planche de surf, ledit élément possédant une face supérieure (9) destinée à recevoir les appuis de l'extrémité avant ou arrière de la semelle de la chaussure, et comportant des moyens de réglage de l'angle d'inclinaison, mesuré dans un plan longitudinal, entre la face supérieure de la cale inclinée et la face supérieure de la planche de surf, caractérisé en ce qu'il comprend également des moyens (30, 31) aptes à régler la position longitudinale de la face supérieure (9) de la cale, par rapport à l'embase de la fixation. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63C 5/03; A63C 9/00**

IPC 8 full level  
**A63C 10/22** (2012.01); **A63C 10/28** (2012.01); **A63C 10/18** (2012.01)

CPC (source: EP US)  
**A63C 10/22** (2013.01 - EP US); **A63C 10/285** (2013.01 - EP US); **A63C 10/18** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)  
• US 5503900 A 19960402 - FLETCHER HERBERT E [US]  
• WO 9842419 A1 19981001 - SIMS SPORTS INC [US]  
• WO 0030722 A1 20000602 - SALOMON SA [FR], et al

Cited by  
WO02051510A1

Designated contracting state (EPC)  
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1129747 A2 20010905; EP 1129747 A3 20020612; EP 1129747 B1 20050525**; AT E296149 T1 20050615; DE 60110950 D1 20050630;  
DE 60110950 T2 20060504; FR 2805173 A1 20010824; FR 2805173 B1 20020809; US 2001015542 A1 20010823; US 6808196 B2 20041026

DOCDB simple family (application)  
**EP 01420033 A 20010214**; AT 01420033 T 20010214; DE 60110950 T 20010214; FR 0002176 A 20000222; US 79039001 A 20010221